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O powstanie przychodni i szpitala na 
Zielonej Białołęce walczyłam w latach 
2011 – 2016, czyli 5 lat. Kolejne 5 lat po-
święciłam na współtworzenie tej jednej 
z najnowocześniejszych instytucji me-
dycznych w stolicy. 

W ośrodku działa też Centrum Rozwoju 
Twojego Potencjału TOGO, które zapew-
nia opiekę psychologiczną i psychote-
rapeutyczną dla dzieci i młodzieży.

W 2021 r. Warszawski Szpital dla Dzieci 
uruchomił w budynku przy ul. Przyko-
szarowej 16 Ośrodek Dziennej Rehabi-
litacji Neurologicznej.

Od 2022 roku działa tu także oddział 
chirurgii dziecięcej.
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Uznanie młodzieży. 
Otrzymałam nagrodę od Warszaw-
skiej Rady Młodzieżowej „Przyja-
ciółka Młodzieży”. Jestem trenerką, 
tutorką, mentorką i realizuję zajęcia 
z liderstwa oraz radzenia sobie ze 
stresem. Ogromnie cieszy mnie to, 
że młodzi docenili 14 lat mojej pracy 
z nimi, a zwłaszcza podczas pande-
mii.

Centrum Zdrowia Białołęka
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Zadbałam o powstanie Parku Syrenki 
przy ul.Długorzecznej. W 2019 roku 
wybudowano plac zabaw i skatepark. 
W 2020 - tor rowerowy i siłownię ple-
nerową. Wywalczyłam także powięk-
szenie parku do powierzchni ponad 
0,5 hektara, co sprawia, że jest 4 co do 
wielkości wśród 17 parków i placów 
zabaw na Białołęce. Na nowym obsza-
rze powstają alejki spacerowe, leśny 
pumptrak i przestrzeń do rekreacji. Współtworzyłam m.in.

•  Politykę Młodzieżową m.st. War-
szawy

•  Politykę różnorodności społecz-
nej m.st. Warszawy 

•  Strategię problemów społecz-
nych na lata 2021-2030

i wiele  więcej

W 2020 r. przy ul. Przykoszarowej 16 
otwarto przychodnię z gabinetami 
podstawowej opieki zdrowotnej 
(POZ) dla dzieci i dorosłych oraz gabi-
netem stomatologicznym. W placów-
ce można wykonać również badania 
endoskopowe i diagnostykę RTG i USG.

Więcej informacji przedstawiam na 
stronie:
www.agnieszkaborowska.pl.
Zapraszam do kontaku
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Szanowni Państwo,
przekazuję sprawozdanie z mojej 
działalności radnej m.st. Warsza-
wy. Część z tych aktywności zapew-
ne Państwo znacie, ponieważ na 
bieżąco się z Wami komunikuję, a co 
najważniejsze, aktywnie mnie wspie-
racie i angażujecie się w ich realiza-
cję. 
Prezentacja jest kompendium 
wiedzy, o tym, czego dokonaliśmy 
wspólnie. Mam nadzieję, że tak, jak 
dla mnie, tak i dla Was będzie źró-
dłem satysfakcji oraz inspiracją do 
podejmowania kolejnych wyzwań w 
przyszłości. Pracę radnej przedsta-
wiam na przykładzie 19 spełnionych 
marzeń koniecznych, czyli takich, 
które zrodziły się z pomysłów miesz-
kańców, a dziś służą nam wszyst-
kim. Przychodnia, szpital, centrum 
pomocy psychologicznej dla dzie-
ci i młodzieży, nowe szkoły, nowe 
parki, mosty, rondo, miejsca wspar-
cia rodzin i seniorów - o to wszystko 
wzbogaciła się Warszawa na Bia-
łołęce i Pradze Północ w ostatnich 
czterech latach. Tych działań jest 
oczywiście znacznie więcej - przed-
stawiam je szczegółowo na stronie 
www.agnieszkaborowska.pl.
Dziękuję za okazane mi zaufanie. 
Pracując dla Was i z Wami, udowad-
niam każdego dnia, że głos oddany 
na mnie to inwestycja w przyszłość.
Jestem radną, która skutecznie 
i wspólnie z Wami zmienia na lep-
sze.
Pozdrawiam
Agnieszka Borowska

www.agnieszkaborowska.pl    radna. agnieszka.borowska    @ABorowska1

Dobra jakość życia.

Łatwy dostęp do przestrzeni 
miejskiej i usług publicznych.

Do trzech razy sztuka. Kultura, 
sport i edukacja.

•  315,5 mln zł na rozwój białołęc-
kich placówek oświatowych i ich 
zaplecza sportowego

•  4 nowe szkoły podstawowe (ul.
Myśliborska, ul.Hemara, ul.Rusko-
wy Bród, ul.Świderska)

•  1 liceum (ul. Ostródzka)
•  Remont 12 szkół (ul.Juranda 

ze Spychowa, ul.Porajów, ul.Ko-
białka, ul.Erazma z Zakroczymia, 
ul.Leszczynowej, ul.Podróżniczej, 
ul.Strumykowej, ul.Leśnej Polan-
ki, ul.Vang Gogha, ul.Topolowej, 
ul.Ostródzkiej, ul.Porajów, ul.Po-
dróżniczej)

•  Rozbudowa, modernizacja 3 
szkół (ul.Przytulna, ul.Juranda ze 
Spychowa, ul.Bohaterów)

•  Żłobek przy ul. Ku Rzece
•  Kino w filii Białołęckiego Ośrodka 

Kultury przy ul.Głębockiej

Powstanie Szkoła podstawowa w re-
jonie ul.Siecznej/ul.Kartograficznej 
z oddziałami terapeutycznymi (spe-
cjalnymi) i ogólnodostępnym par-
kiem.

Wzmocnienie bezpieczeństwa

12.  Zadbałam o powstanie nowego 
rewiru dla policji przy Ruskowym Bro-
dzie oraz 30 kamer do monitoringu na 
terenach rekreacyjno-sportowych.

Zadbałam o powstanie Centrum Ak-
tywności Międzypokoleniowej (CAM) 
na Białołęce. W nowoczesnym budyn-
ku na Ceramicznej 9a będą działać 
m.in. żłobek i dzienny dom pobytu dla 
seniorów. Miejsce spotkań dla mło-
dzieży i seniorów na Pradze-Północ w 
budynku B Szpitala Praskiego w Pra-
skim Centrum Re-Start.
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Z mojej i młodzieży inicjatywy powsta-
ła ścieżka pieszo-rowerowa pomię-
dzy ul. Ostródzką, a ul. Hemara łączą-
ca liceum CLXV  i szkołę podstawową 
nr 368.
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Walczyłam o rozwój sieci bibliotecznej 
i wsparcie harcerzy. Przy ul. Kłosowej 
na Choszczówce powstaje dwukon-
dygnacyjna biblioteka. Praga Północ 
wzbogaci się o harcówkę w centrum 
lokalnym dla warszawskich rodzin przy 
ul. Markowskiej 16
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Rozbudowa miejskiej sieci komuni-
kacyjnej. Zadbałam o realizację tram-
waju do Winnicy oraz wyznaczenie linii 
na ul. Modlińskiej i Zielonej Białołęce. 
Na mój wniosek tramwaj na ul. Płocho-
cińskiej połączy się z linią na Annopolu. 
Zabiegam o przedłużenie linii w Trasie 
Olszynki Grochowskiej.
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Jako wiceprzewodnicząca Komisji In-
frastruktury i Inwestycji walczyłam o 
modernizację sieci kanałów i zbior-
ników wodnych w mieście oraz więcej 
zieleni. Przez 5 lat w Warszawie posa-
dzono ponad 600 tys. drzew.
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Zadbałam o powstanie koncepcji War-
szawskiego Centrum Sportów Wod-
nych. Na Kanale Żerańskim trenują 
kajakarze, wioślarze, smocze łodzie, 
narciarze wodni i SUP. Dzięki Centrum 
Sportów na mapie Europy powstanie 
nowe miejsce łączące sport wyczyno-
wy z amatorskim. W okolicy powstaje 
także Park Żerański.
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Zabezpieczenie przeciwpowodziowe. 
2 mosty nad rzeką Długą, na ul.Chudo-
by i ul. Zdziarskiej, opracowanie map 
przeciwpowodziowych rzeki Długiej. 
Walka o kompleksową modernizację 
obwałowania.

14

Walczę o budowę dróg. Rondo ul. Kąty 
Grodziskie – ul. Zdziarska, ul. Zdziarska 
cd. prac nad ul. Kąty Grodziskie, ul. Bia-
łołęcką, ul. Kołacińską, ul. Modlińską
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W Parku Picassa powstał zespół boisk 
do uprawiania pięciu różnych dyscy-
plin.
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Zainicjowałam górkę narciarską w 
koncepcji rewitalizacji rejonu Świdra.
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Współtworzyłam Politykę młodzieżo-
wą Warszawy
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19 spełnionych marzeń. Pomysły, które przerodziły się w poważne inwestycje.


